

**I GOT MY  
COVID-19  
VACCINE**



**J'AI REÇU MON  
VACCIN CONTRE  
LA COVID-19**



PHARMACEUTICAL COMPANIES OF  
*Johnson & Johnson*

© 2021 Janssen Inc. | All trademarks used under license.  
Marques de commerce utilisées sous licence.

CP-215209B

**Patient Immunization Card  
Carte de vaccination**

## Reporting Suspected Side Effects for Vaccines

Should you experience a side effect following immunization, please report it to your healthcare professional. They will complete the Adverse Events Following Immunization (AEFI) Form. Should you require information related to the management of the side effect, please contact your healthcare professional. The Public Health Agency of Canada, Health Canada and Janssen Inc. cannot provide medical advice.

## Déclaration des effets secondaires soupçonnés des vaccins

Si vous ressentez un effet secondaire après avoir reçu un vaccin, veuillez le signaler à votre professionnel de la santé. Il remplira le Formulaire de rapport des effets secondaires suivant l'immunisation (ESSI). Si vous souhaitez obtenir des renseignements sur la prise en charge des effets secondaires, veuillez contacter votre professionnel de la santé. L'Agence de la santé publique du Canada, Santé Canada et Janssen Inc. ne peuvent pas fournir de conseils médicaux.



**Name/Nom :** \_\_\_\_\_

**Product Name/Nom du produit :** \_\_\_\_\_ Janssen COVID-19 Vaccine

**Date of Administration/Date d'administration :** \_\_\_\_\_

**Lot Number/Numéro du lot :** \_\_\_\_\_